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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszöntöm Képviselő-testületünk megjelent tagjait, hivatalunk dolgozóit, 
kedves vendégeinket, és a kamerákon keresztül Szécsény város lakosságát is! 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület határozatképes, valamennyi tagja megjelent, 
így a mai ülésünket megnyitom (1800 órakor).  
A rendkívüli ülés apropója az alakuló ülés folytatása, mert a bizottságok 
megalakítására nem került sor, mivel módosító javaslat érkezett a tagok kapcsán. Az 
akkor javasolt tagok nyilatkozata nem állt rendelkezésünkre, hogy elfogadják-e a 
jelölést. Ezt a javaslatot Varga Béla képviselőtársam tette, ezért, miután elfogadtuk az 
ülés napirendjét, meg fogom kérni, hogy nyilatkozzon az akkori javaslatával 
kapcsolatban.  
Javaslom, hogy a meghívóban jelzett két napirendi pontot tárgyaljuk meg. Kérem, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta: 
 
Napirend: 

1.  Bizottságok tagjainak megválasztása 

2.  Előterjesztés az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és a bizottsági tagok 
tiszteletdíjára vonatkozó rendelet megalkotására 
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1.  Bizottságok tagjainak megválasztása 
(Szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Mint bevezetőmben jeleztem, elsőként kérem Varga Béla képviselőtársamat, hogy az 
alakuló ülésen ismertetett módosító javaslatát vagy megerősíteni, vagy módosítani 
szíveskedjen, amilyen elképzelése van képviselő úrnak! 

Varga Béla képviselő 

Köszönöm szépen! Tisztelt Polgármester úr, tisztelt Városvezetés! Tisztelt 
Képviselőtársaim, Hölgyeim és Uraim! Ahogy a polgármester úr említette, az elmúlt, 
alakuló ülés alkalmából volt egy módosító javaslatom. A módosító javaslatom egy 
részét fenntartom, másik részét gyakorlatilag a személy érintettségét illetően fogom 
tájékoztatni. Szeretném megkérdezni jegyző urat, hogy most a személyes indokolás 
mehet-e? 

Dr. Bagó József jegyző 

Igen, kérnénk szépen az indokolást. Annyit előre elmondok, hogy a külsős tagokra tett 
javaslatot ellenőriztük, nyilatkoztattam az érintett személyeket, egyikük sem vállalta a 
bizottsági tag jelölést.  

Varga Béla képviselő 

Köszönöm szépen! Akkor folytatom. Az elmúlt alakuló javaslatom úgy szólt, amiben 
különbözik, csak arra térnék ki, a polgármester úr javaslatával ellentétben. Volt a 
pénzügyi bizottsági poszt. Erre való javaslatom, egyértelműen jeleztem, hogy 
polgármester úr által javasolt Borik Albert úr személyét maximálisan elismerem, 
szakmai képességeit, egyértelműen kiváló embernek tartom, nem a személyével van 
gondom. Nekem az elvekkel volt problémám. Hogy mik voltak azok az elvek? Azt el 
szeretném mondani, hogy mindenki számára világos legyen. Ha visszagondolnak rá, 
1990 óta, mióta megalakult a Magyar Parlament, így az egypártrendszer után, párt 
demokrácia van, a pénzügyi bizottsági poszt, vagy  az úgy nevezetett költségvetési 
bizottsági poszt mindig is ellenzéki pozícióban volt, függetlenül bármely párttól, vagy 
bármely hatalomtól. Úgy gondolom, hogy a jelenlegi játékszabályok alapján, ha a fair 
playt vesszük alapul, vagy azt a helyeztet, ami Szécsény városában is működött, mind 
Varga Tibor úrnál, mind Máté Csaba úrnál, városunk korábbi polgármesterinél, 
ellenzéki képviselő volt a pénzügyi bizottsági poszt vezetője. Az előző ciklusban, 
amikor Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet volt a polgármester, akkor is független jelölt 
volt, aki a pénzügyi bizottságot vezette. Én úgy gondolom, hogy a jelenlegi szabályok 
figyelembevételével ez így lenne tisztességes és sportszerű, ha az MSZP-DK jelöltjei, 
hiszen ketten vannak bent a testületben, ez részüket illeti. Úgy gondolom, hogyha csak 
egy tágabb példát mondunk és veszünk, hogy a legutóbbi megyei közgyűlés alakuló 
ülésen Borenszki Ervin úr, aki az MSZP képviselője, lokálpatrióta-módon tudott 
gondolkodni, az ő szavazatával együtt sikerült a megyei közgyűlést áthelyezni 
Salgótarjánból Balassagyarmatra, akkor úgy gondolom, hogy mi is lehetünk ilyen 
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lokálpatrióták, hogy magasabb szemponton felülemelkedünk, és ezt az úgynevezett 
elvet továbbvisszük, én eszerint tettem javaslatot. A külső bizottsági helyeket illetően, 
ahogy jegyző úr ismertette, a személyek, a kialakult helyzetre tekintettel úgy 
gondolták, hogy visszalépnek, ezért ezt a javaslatomat nem tartom fönn. Köszönöm 
szépen! 

Stayer László polgármester 

Képviselő Úr! Mivel konkrét jelölésről van szó, ezért kérem, hogy tegyen konkrét 
javaslatot a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöki posztjára vonatkozóan, 
mert most az előterjesztésében két nevet is említett. Legyen szíves pontosítani! Az 
előző, alakuló ülésen egy név hangzott el az Ön részéről, akkor Dr. Serfőzőné dr. 
Fábián Erzsébet képviselőasszonyt tetszett megjelölni erre a posztra. Ezt fenntartja?  

Varga Béla képviselő 

Köszönöm szépen! Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Testület! Pontosítanék. 
Gyakorlatilag akkor nem is az MSZP-DK képviselőjelöltjeiből javasoltam, tekintve a 
javaslat menetét, józan paraszti észt vettem alapul logikának. Ugye Antal Ferenc úr 
végzettségét tekintve pedagógus, Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet asszony a város 
előző polgármestere volt, jogi végzettsége alapján egyértelműen úgy gondoltam, hogy 
tekintve tapasztalatait, bizonyára a pénzügyi bizottsági posztra alkalmas lenne. Tehát a 
korábbi javaslatomat természetesen fönntartom. Köszönöm szépen! 

Stayer László polgármester 

Köszönöm! Tisztelt Képviselő Asszony! Az előző ülés alkalmával megkérdeztem 
Öntől, hogy az oktatási bizottsági tagságot elfogadja-e. Ön a jelölést elfogadta. 
Kérdezem, hogy Varga Béla képviselő úr javaslatára mit válaszol? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Tisztelt Polgármester Úr! Az előzőekben nyilván azért fogadtam el, mert akkor még 
nem volt biztos, hogy nem tud megalakulni a bizottság. Helyesebben lehetett arra 
következtetni, hogy amikor Önök betették az SZMSZ-be a Pénzügyi Bizottság elé a 
Településfejlesztési bizottság elnevezést, akkor ez a poszt már ki volt osztva. Ne 
legyünk annyira naivak, hogy, és ezt a folyósón Borik Albert úrral meg is beszéltük, 
hogy nyilvánvalóan az elnöki poszt, ebből a szempontból az önök javaslata Borik 
Albertről szól, tehát az SZMSZ módosítását követően erre lehetett következtetni. Amit 
Varga Béla képviselőtársam javasol, én ezt indokoltnak tartom, és szeretném is, ha 
támogatnák azt, hogy a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság elnöki tisztségét 
ellátnám. Nagyon érdekes dolog az, hogy önök betettek egy olyan oktatási bizottságba, 
amihez egyébként nincs végzettségem, Antal Ferenc képviselőtársamnak van 
végzettsége. Nem baj, mert ezt is meg lehet tanulni. Az sem lenne baj egyébként, 
hiszen tudják nagyon jól, hogy bármelyik képviselő elmehet bármilyen bizottsági 
ülésre, én azonban úgy gondolom, hogy az a nyolc éves tapasztalatom, amit a 
városfejlesztésben elértünk, azért az talán feljogosítana arra, hogy a képviselő-testület 
megtisztelne, mert én megtiszteltetésnek tartanám, ezzel a poszttal. Természetesen ez 
szavazás kérdése, és hát önökön a sor. 
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Stayer László polgármester 

Köszönöm tisztelt Képviselőasszony szavait!  
A legutóbbi javaslat szerint most eggyel több tag van a pénzügyi bizottságban. 
Tisztelettel kérdezem képviselőtársaimat, hogy van-e bárkinek ezen kívül javaslata a 
bizottsági elnökök, vagy a bizottságok tagjai személyére? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Ha nincs, akkor én a magam részéről fenntartom az előző ülésen tett javaslatomat. Azt 
hiszem, abban valamennyien egyetértünk, hiszem már a kampány során is 
mindannyiunk programjában szerepelt az, hogy a következő időszak legfontosabb 
feladata a településfejlesztés, ezen felül pedig a munkahelyteremtés. Ezért gondoltuk 
azt, hogy nem növelve maguknak a bizottságoknak a számát, és nem növelve a 
bizottságnak a létszámát sem, ezzel a feladatbővítéssel módosítanánk a pénzügyi 
bizottságunk nevét, ami tulajdonképpen csak egy formula, a lényeg az a feladatát és a 
munkáját érinti. Egyetértek Varga Béla képviselő úr azon szavaival, hogy pénzügyi 
vonatkozásban az ellenzéké a jogosultság. Ez továbbra is fennáll, és megint csak arra 
tudok utalni, hogy mi a programunkban a folytatáshoz kértünk bizalmat. Tehát, amit 
eddig tettünk, és ahogy tettük, annak a folytatásához kérünk bizalmat. Az előző 
időszakban a pénzügyi bizottság elnöki posztját Antal Ferenc képviselő úr látta el. 
Nyilvánvalóan voltak vitáink, ez nem kérdéses, voltak elvi vitáink, voltak szakmai 
vitáink, úgy gondolom, hogy egy egészséges testület működése az ilyen is kell, hogy 
legyen, tehát azt hiszen, hogy nem volt semmi probléma részünkről. Mindettől 
függetlenül én úgy gondolom, ahogy a képviselő-testület a Pénzügyi Bizottság a 
legutolsó beszámolóját a teljes ciklusra vonatkozóan elfogadta, ezzel mintegy jelezte 
azt, hogy az elnök úr, Antal Ferenc munkájával is elégedett. Ha már Varga Béla 
képviselő úr a megyei közgyűlésre utalt, akkor szeretném emlékeztetni képviselő úr, 
hogyha jól tudom ott is, egy olyan bizottság alakult meg, a nevét pontosan nem tudom, 
aminek két feladata van, amiből az egyik a pénzügyi része, és a megyei közgyűlésben 
is a többségben lévő testületi tagság jelölte meg az elnököt. Azzal a kitétellel, hogy a 
pénzügyi vonatkozású részekért pedig - kérem képviselő úr segítségét, mert nem 
akarom megbántani az urakat, de nem emlékszem rá pontosan, hogy Boldvai úr, vagy 
Borenszki úr lett a pénzügyi részért felelős úgynevezett alelnöknek megjelölve. 
Minden képviselőnek joga van betekintést nyerni a pénzügyeinkbe, én úgy gondolom, 
hogy mindig tiszta lappal és nyílt lapokkal játszottunk, ez továbbra is így lesz. A 
magunk részéről ezt a lehetőséget továbbra is fenntartjuk, de mivel most a 
legfontosabb feladatunk a településfejlesztési rész lesz, ezért Borik Albert képviselő 
urat javasolom továbbra is elnöknek, és a többieket, ahogyan az előző testületi ülésen 
megkérdeztem és valamennyien vállalták a jelölést. Tehát képviselő bizottsági 
tagoknak Antal Ferenc és Varga Béla urat, külsős tagoknak Kériné Szabó Mária 
asszonyt és Varga Tibor urat javasoltam akkor, és ezt a javaslatomat továbbra is 
fenntartom. Először erről fogunk szavazni. Antal Ferenc képviselő úr jelentkezett. 
Parancsoljon! 
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Antal Ferenc képviselő 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselőtársaim! Szeretném kérni, vagy módosítási 
javaslatként mondani azt, hogy az oktatási bizottságba vegyek részt tagként, és 
helyettem Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébetet javaslom a Településfejlesztési és 
Pénzügyi Bizottságba.   

Borik Albert képviselő 

Módosító javaslatként szeretném a következőt: miután ez a feladata tényleg 
összetettebb, mint a pénzügyi bizottságé, javasolnék egy negyedik képviselőtestületi 
tagot, tehát, hogy ez egy kibővített bizottság legyen, mert a funkciója is kibővített, és 
akkor eggyel több külsős szakembert is be lehetne hozni, akire még nincs javaslatom, 
de ez egy következő megbeszélés tárgya lehetne. Tehát ez a bizottság négy képviselő 
tagból és három külsős tagból állna, ha lehet.  

Stayer László polgármester 

Szeretném figyelmeztetni tisztelt Képviselőtársaimat arra, hogy itt van felelősségünk, 
egy hete nem tudunk bizottságot felállítani, és a bizottságoknak most már elég komoly 
munkájuk lesz, tehát azt, hogy ilyen ad hoc javaslatokkal élünk, nem tartom jónak. Azt 
tartom jónak, ha olyan javaslattal élünk, amely megalapozott, személyre szóló, itt van 
az a jelölt, akit beterjesztünk. Én ezt, ebben a formában tartom jónak. 
Szavazzunk először Antal Ferenc képviselő úr javaslatáról.  

Antal Ferenc képviselő 

Én olyan módosító javaslattal éltem, hogy településfejlesztési és pénzügyi 
bizottságban Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő asszony dolgozzon .... 
 
Közbeszólás: 

Stayer László polgármester 

Akkor megkérdezem, hogy a jelölést elfogadja-e pénzügyi bizottságba, vagy nem? Mi 
számítunk Önre. 

Antal Ferenc képviselő 

Elfogadom. 

Stayer László polgármester 

Igen, de így eggyel több tagunk van, de mi továbbra is ötfős bizottságban 
gondolkodunk.  
Először akkor Antal Ferenc képviselő úr javaslatáról szavazzunk, ami úgy szólt, hogy 
Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet is legyen tagja a Településfejlesztési és Pénzügyi 
Bizottságnak.  
 
Közbeszólás: 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Nem azt mondta. Tessék, mondjad el pontosan, hogy mit mondtál! - mert nem ezt 
mondta, bocsánat! 

Stayer László polgármester 

Megkérem Antal Ferenc képviselő urat, hogy ismét mondja el javaslatát!  

Antal Ferenc képviselő 

Én egy olyan módosító javaslattal értem, hogy a Településfejlesztési és Pénzügyi 
Bizottságba Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet dolgozzon, és hát nyilván valamilyen 
bizottsági munkában részt kell venni, én ajánlottam magamat az oktatási bizottságba. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Tehát egy cserét ajánlott. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

De az előbb, már bocsánat, hogy átveszem a szót, de az előbb rákérdezett polgármester 
úr Antal Ferenc képviselő úrra, hogy elfogadja-e a jelölést vagy sem. Azt mondta, 
hogy igen. 

Stayer László polgármester 

Akkor elsőként mégis arról szavazunk, hogy a testület elfogadja-e Dr. Serfőzőné dr. 
Fábián Erzsébetet a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság tagjaként, Antal Ferenc 
helyett. A magam részéről ezt az előterjesztést nem támogatom. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Polgármester úr lehetne még egy kérdésem szavazás előtt. Megindokolná, hogy miért 
nem támogatja? Nagyon érdekelne. Megindokolná? 1998 és 2000 között a 
területfejlesztési bizottság elnöke voltam, Megindokolná, hogy miért nem javasolja? 

Stayer László polgármester 

Igen, de én az előbb ezt megtettem. Négy évig Antal Ferenc képviselő úr itt volt 
velünk. 
 
Közbeszólás: 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Tehát akkor gyakorlatilag az előző négy évnek a pénzügyi bizottsági elnöki posztjára 
való tekintettel teszi meg ezt a javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Az előző négyévi munkájára való tekintettel. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Értem, csak akkor rosszul értettem. 



 7 

Stayer László polgármester 

Önnel az előző négy évben nem találkoztunk a képviselő-testületi ülésen, képviselő 
úrral igen.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Nem találkozhattak, mert lemondtam négy éve, és így került be. 

Stayer László polgármester 

Így van, Ön lemondott, Antal Ferenc képviselő úr bekerült és tisztességgel ellátta a 
feladatát.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 

Igen, de mint említettem ’98 és 2000 között együtt dolgoztam Borik Alberttal a 
területfejlesztési bizottságban. Nem ismeretlen úgymond előttem ez a feladat, de nem 
akarom magamat ajánlani, mert hiába is tenném. Nem is akarom itt a testületi tagokra 
se ráerőltetni, csak ezt, mint tényként közöltem önökkel. 

Stayer László polgármester 

Köszönjük szépen, hogy ezt elmondta képviselő asszony! 
Aki egyetért Antal Ferenc képviselő úr módosító javaslatával, hogy a bizottság 
megalakításánál történő szavazáskor Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet képviselő 
asszony kerüljön a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottságba Antal Ferenc 
képviselő úr helyére, az igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Szavazás eredménye: 2 igen szavazat, 5 nem szavazat, 2 tartózkodás 

Stayer László polgármester 

Megállapítom, hogy a szavazás eredményeként Antal Ferenc képviselő módosító 
javaslatát a képviselő-testület nem fogadta el. 
 
A képviselő-testület a fenti szavazás eredményeként az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
224/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el 
Antal Ferenc képviselő azon módosító javaslatát, hogy a bizottságok - 
polgármester által tett javaslat szerinti - személyi összetételéről 
történő szavazásnál, a határozati javaslatban a Településfejlesztési és 
Pénzügyi Bizottságban Antal Ferenc képviselő helyett Dr. Serfőzőné 
dr. Fábián Erzsébet képviselő szerepeljen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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Stayer László polgármester 

Varga Béla képviselő úr javaslata következik. Képviselő Úr! Bocsásson meg, mégis 
csak azt kérem, hogy erősítsen meg a javaslatában. Tehát Ön azt javasolja, hogy Antal 
Ferenc képviselő úr helyett Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet kerüljön be a 
bizottságba, de az elnöki posztra.  

Varga Béla képviselő 

Polgármester Úr! Legyen kedves, segítsen, nem értem a kérdést! Már elmondtam a 
javaslatomat a bizottsági elnök személyre. 

Stayer László polgármester 

Akkor Borik Albert úr helyére javasolja Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébetet? 

Varga Béla képviselő 

Nem. 

Stayer László polgármester 

Képviselő Úr! Egy dolgot azért tisztázzunk, a bizottság 5 főből fog állni, ön egy 
módosító javaslatot tesz, egy hatodik nevet hoz be, akkor ez azt jelenti, hogy valakinek 
a helyére javasolja. Ha az elnöki helyre javasolja, akkor ez azt jelenti, hogy Borik 
Albert nem tagja a bizottságnak. Azért kérdeztem, hogy akkor ezt pontosítsuk le. 

Varga Béla képviselő 

Polgármester Úr! Én már elmondtam a javaslatomat, tehát én a bizottsági elnöki 
posztra tettem javaslatot. Ennyi, nem akarom bonyolítani.   

Stayer László polgármester 

Köszönöm! A bizottsági elnök személyére tett Varga Béla képviselő úr javaslatot Dr. 
Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet személyben. Aki ezzel a javaslattal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze! 
 
Szavazás eredménye: 3 igen szavazat, 6 nem szavazat, 0 tartózkodás 

Stayer László polgármester 

Megállapítom, hogy Varga Béla képviselő úr javaslatát a képviselő-testület nem 
fogadta el. 
 
A képviselő-testület a fenti szavazás eredményeként az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
225/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem fogadta el 
Varga Béla képviselő azon módosító javaslatát, hogy a bizottságok - 
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polgármester által javasolt - személyi összetételéről történő 
szavazásnál a határozati javaslatban a Településfejlesztési és Pénzügyi 
Bizottság elnökeként Borik Albert képviselő helyett Dr. Serfőzőné dr. 
Fábián Erzsébet képviselő szerepeljen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Akkor most már a Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottság megalakítására teszek 
javaslatot a következő határozati javaslat szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Településfejlesztési és 
Pénzügyi Bizottságot az alábbi személyi összetétellel alakítja meg:  
Elnök: Borik Albert, képviselő tagok: Antal Ferenc, Varga Béla; kültagok: Kériné 
Szabó Mária, Varga Tibor. Határidő: azonnal, felelős: polgármester, bizottság 
elnöke” 
Kérem, aki ezzel a javaslatommal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-estület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
226/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Településfejlesztési és Pénzügyi Bizottságot az alábbi személyi 
összetétellel alakítja meg: 
 
Elnök: Borik Albert 
Képviselő tagok:  Antal Ferenc 
 Varga Béla 
Kültagok: Kériné Szabó Mária 
 Varga Tibor 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Bizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester 

Most szavazzunk a Szociális Bizottság megalakításáról. Kérdezem képviselőtársaimat, 
hogy az általam előterjesztett személyi összetételhez képest van-e más javaslat? Van-e 
módosító javaslat? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
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Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, akkor az általam előterjesztett javaslatot változatlan formában 
fogom szavazásra bocsátani. Határozati javaslatom: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szociális Bizottságot az alábbi 
személyi összetétellel alakítja meg:  
Elnök: Borda Tamás, képviselő tagok: Makovinyi Sándor, Smelkó István; kültagok: 
Juhász Miklós, Kolosi Tibor. Határidő: azonnal, felelős: polgármester, bizottság 
elnöke” 
Kérem, aki ezzel a javaslatommal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
227/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szociális 
Bizottságot az alábbi személyi összetétellel alakítja meg: 
 
Elnök: Borda Tamás 
Képviselő tagok:  Makovinyi Sándor 
 Smelkó István 
Kültagok: Juhász Miklós 
 Kolosi Tibor 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Bizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester 

Következik az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság megalakítása. Kérdezem 
képviselőtársaimat, hogy van-e bárkinek módosító javaslata? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

A magam részéről viszont van. Az elmúlt napok eseményei, az alakuló ülésen Varga 
Béla képviselőtársam által felvázolt elvi álláspontokat jómagam is felülvizsgáltam és 
felülbíráltam, és ez alapján én is úgy gondolom, hogy az oktatási intézményeink 
legyenek képviselve ebben a bizottságban. Nem mellékesen, hogy az elkövetkező 
időszakok fejlesztési elképzeléseiben rendkívül jelentős szerepet szánunk a Lipthay 
Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskolának, ezért módosító javaslatként ebbe a 
bizottságba külsős tagként javaslom Filkor Lajos igazgató urat megjelölni, Tornyosné 
Havasi Zsuzsanna helyett.  
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Megkérdezem Filkor Lajos igazgató urat, hogy a bizottság külsős tagjára vonatkozó 
jelöltést elfogadja-e? 

Filkor Lajos igazgató 

Elfogadom, és köszönöm a bizalmat! 

Stayer László polgármester 

Én köszönöm Igazgató úrnak!  

Varga Béla képviselő 

Bocsánat! Kérdést lehet feltenni? 

Stayer László polgármester 

Parancsoljon képviselő úr! 

Varga Béla képviselő 

Köszönöm szépen! Polgármester Úr! Indokolná, hogy miért volt szükség cserére a 
korábbi javaslatához képest? 

Stayer László polgármester 

Képviselő Úr! Szeretném Önt idézni: Az előbb mondtam el. Az előbb elmondtam a 
javaslatomat, és indokoltam is.   

Antal Ferenc képviselő 

Tisztelt Polgármester Úr! Én örülök ennek a javaslatnak, és arra kérem a tisztelt 
Képviselő-testületet, hogy támogassák polgármester úr eme javaslatát, és az igazgató 
úr jelenlétét eme bizottságban!  

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Amennyiben nincs egyéb hozzászólás, a javaslatom: Filkor Lajos 
igazgató urat az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottságba külsős tagként jelöljük 
Tornyosné Havasi Zsuzsanna helyébe. Aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
Szavazás eredménye: 9 igen szavazat, 0 nem szavazat, 0 tartózkodás 

Stayer László polgármester 

Megállapítom, hogy a javaslatot a képviselő-testület egyhangúlag elfogadta. 
 
A képviselő-testület a fenti szavazás eredményeként az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
228/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadta azon 
módosító javaslatot, hogy a polgármester által eredetileg előterjesztett 
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személyi összetétel helyett az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
megalakításáról történő szavazásnál kültagként Tornyosné Havasi 
Zsuzsanna helyett Filkor Lajos szerepeljen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Bizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester 

Köszönöm szépen! Határozati javaslatom az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
megalakítására: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Oktatási, Művelődési és Sport 
Bizottságot az alábbi személyi összetétellel alakítja meg:  
Elnök: Smelkó István, képviselő tagok: Borda Tamás, Dr. Serfőzőné dr. Fábián 
Erzsébet; kültagok: Géczy Ferenc, Filkor Lajos. Határidő: azonnal, felelős: 
polgármester, bizottság elnöke” 
Kérem, aki ezzel a javaslatommal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze! 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
229/2014.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Oktatási, 
Művelődési és Sport Bizottságot az alábbi személyi összetétellel 
alakítja meg: 
 
Elnök: Smelkó István  
Képviselő tagok:  Borda Tamás 
 Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet 
Kültagok: Géczy Ferenc 
 Filkor Lajos 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Bizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester  

Elsőként gratulálok valamennyi bizottsági tagnak. Nemcsak bízom benne, hanem 
biztos vagyon benne, hogy nagyon jól együtt tudunk majd működni. 
Most a megválasztott külsős bizottsági tagok eskütétele következik. Jómagam fogom 
az eskü szövegét előmondani. Kérem a jelenlévőket, hogy az eskütételhez álljanak fel.  
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Kérem a megválasztott külsős bizottsági tagokat, hogy az „én” elhangzása után 
mindenki a nevét mondja, és az eskü végén meggyőződése szerint az „Isten engem úgy 
segéljen!” mondatot. 
A bizottsági tagok esküjének szövege: 
„Én, (eskütevő neve) becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy 
Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és 
másokkal is megtartatom; a bizottsági tag tisztségemből eredő feladataimat Szécsény 
város fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a 
magyar nemzet javára gyakorlom. 
(Az eskütevő meggyőződése szerint) 
Isten engem úgy segéljen!” 
 
Eskütétel után Filkor Lajos, Juhász Miklós, Kériné Szabó Mária és Kolosi Tibor 
aláírta az esküokmányt. 
 
 

2.  Előterjesztés az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és a bizottsági 
tagok tiszteletdíjára vonatkozó rendelet megalkotására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény a képviselő-testület hatáskörébe 
utalja az önkormányzati képviselők, bizottsági elnökök és a bizottsági tagok 
tiszteletdíjára és természetbeni juttatására vonatkozó önkormányzati rendelet 
megalkotását. A korábbi szabályozástól, a polgármesteri tisztség ellátásának egyes 
kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló törvénytől eltérően az 
a jelenleg hatályos jogszabály az önkormányzati képviselők tiszteletdíjának összegére 
vonatkozóan összegszerűséget nem állapít meg, csupán azt mondja ki, hogy az 
önkormányzati képviselő számára történő tiszteletdíj megállapítása nem 
veszélyeztetheti az önkormányzat kötelező feladatellátását. Az önkormányzati törvény 
jelenlegi szabályozása is megengedi, hogy az önkormányzati képviselőnek a 
képviselő-testület képviseletében, vagy a képviselő-testület, továbbá a polgármester 
megbízásából végzett tevékenységével összefüggő, általa megelőlegezett, számlával 
igazolt, szükséges költsége megtéríthető. E költségek kifizetését a polgármester 
engedélyezi. Az alpolgármester, a képviselők, a bizottsági elnökök és a bizottsági 
tagok tiszteletdíjáról és természetbeni juttatásáról a 15/2010.(X.27.) önkormányzati 
rendelet szabályozta az alpolgármester tiszteletdíját és költségátalányát. Jelenleg az 
alpolgármester választását az Mötv. 43. § (3) bekezdése, a díjazását és költségtérítését 
az Mötv. 80. §-a szabályozza, erről képviselő-testületünk az alakuló ülésén már 
döntött. Ugyancsak e rendeletben a jelenlegi szabályozástól eltérően a képviselői, a 
bizottsági elnökök és tagok tiszteletdíja százalékos mértékben volt megállapítva.  
Fentiek alapján javaslom a korábbi önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezését 
és az önkormányzati törvény idevonatkozó szakaszainak megfelelően új rendelet 
megalkotását. A rendelettervezetet az előterjesztés tartalmazta. 
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Kérdezem képviselőtársaimat, hogy ezzel a tervezettel kapcsolatban van-e valakinek 
kérdése, véleménye, esetleg módosító javaslata? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Az írásban megküldött rendelettervezetet bocsátom szavazásra. Kérem, hogy aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
13/2014.(X.30.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati képviselık, a bizottsági elnökök és  
a bizottsági tagok tiszteletdíjáról  

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 35. §-
ában kapott felhatalmazás alapján az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében biztosított feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el: 

1. § 
(1)  A rendelet hatálya kiterjed Szécsény Város Önkormányzata 

önkormányzati képviselőire, a bizottsági elnökökre és a 
bizottságok tagjaira. 

(2)  Nem terjed ki a rendelet hatálya a polgármesterre és az 
alpolgármesterre  

 

2. § 
Az önkormányzati képviselő tiszteletdíja 38.650 Ft. 
 

3. § 
A bizottság elnökének a tiszteletdíja – több tisztség, bizottsági tagság 
esetén is – 58.000 Ft. 

 
4. § 

A bizottság nem képviselő tagjának havi tiszteletdíja 17.400 Ft. 
 

5. § 
A tiszteletdíjat minden negyedév 25. napjáig kell kifizetni. 

 
6. § 

A teljes tiszteletdíj kifizetésének feltétele, hogy a bizottsági elnökök, a 
képviselők, a nem képviselő bizottsági tagok, a tárgyévet megelőző 
félév rendes és rendkívüli képviselő testületi üléseinek, bizottsági 
üléseinek legalább a 60 %-án részt vegyenek. Amennyiben ennek a 
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feltételnek nem tesznek eleget, abban az esetben az e rendeletben 
meghatározott tiszteletdíj mértéke 6 havi időtartamra 25 %-kal 
csökken, azzal a kitétellel, hogy 2014. november 1-től kezdődően az 
önkormányzati választást követő év első félév végéig mindenki 
jogosult a tiszteletdíjra. 

7. § 
Az önkormányzati képviselőnek a képviselői tevékenységével 
összefüggő, az általa előlegezett saját nevére kiállított, számlával 
igazolt, szükséges költségeit meg kell téríteni (például: önkormányzat 
képviseletében konferencián, rendezvényen, tárgyaláson való 
részvétel). A költségek kifizetését a polgármester engedélyezi.  

   
8. § 

(1) Ez a rendelet 2014. november 1-én lép hatályba.  
(2) A rendelet hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti a helyi 

önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról és költségtérítésének 
megállapításáról szóló 15/2010.(X.27.) önkormányzati rendelet. 

 
Szécsény, 2014. október 29. 

 
Dr. Bagó József s.k. 

jegyző 
Stayer László s.k. 

polgármester 

Fenti rendelet 2014. október 30-án kihirdetésre került. 

 
 

Stayer László polgármester 

Mivel több napirendi pontunk nincsen, megköszönöm mindenkinek az aktív részvételt. 
A mai ülésünket bezárom (1905 órakor). 
 
 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 


